
Silvija Zagorec: Kampanja nam je pozitivna i afirmativna, a iza nas stoje 

rezultati, stoga ponovo tražimo povjerenje birača!
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Uoči drugog kruga lokalnih izbora koji će se održati u nedjelju, 1. lipnja 2025. godine, 

zamjenica župana Varaždinske županije i kandidatkinja za zamjenicu župana za novi 

mandat Silvija Zagorec okupila je u petak članove i partnere Hrvatske demokratske 

zajednice, pobjednike u prvom krugu izbora, kako bi se svi zajedno osvrnuli na tijek 

predizborne kampanje.

- Prije četiri godine župan i ja predstavili smo naš program koji je imao viziju razvoja naše 

županije jer smo željeli bolju i sigurniju Varaždinsku županiju i sada s ponosom mogu 

kazati da smo u tome uspjeli. Odlučili smo se ponovo kandidirati upravo zbog toga - jer iza

nas stoje rezultati! U fokus smo stavili projekte, ljude, razvoj i u konačnici rezultate te 

ponovno tražimo povjerenje naših birača – poručila je.

Zagorec je istaknula da su se tijekom kampanje čule prozivke da HDZ vodi prljavu 

kampanju, punu podmetanja i diskreditiranja.



- Odgovorno tvrdim da je to apsolutno netočno. Kampanja nam je bila pozitivna, 

afirmativna, usmjerena na naše projekte, na naše rezultate. Predstavili smo program 

„Srcem za Varaždinsku županiju” i u fokus svojeg rada smo stavili sve stanovnike 

Varaždinske županije. Nismo se bavili našim protukandidatima te sva vrijeđanja, 

omalovažavanja i diskreditiranja ostavljamo i nadalje njima jer očito u pomanjkanju vizije i 

kvalitetnog programa ljudi priskoče takvim stvarima. Smatramo da je to krajnje nekorektno,

ali to zapravo pokazuje njihovu nemoć, a našu snagu – rekla je Zagorec.

Govoreći o prozivkama vezanim uz izgradnju doma za starije i nemoćne, odnosno pitanje 

županijske vijećnice u mandatu, Natalije Martinčević, zamjenica župana je istaknula da 

postoji očitovanje varaždinskog gradonačelnika Nevena Bosilja kojim on potvrđuje da se 

Grad Varaždin nije prijavio na javni poziv.

- Imamo očitovanje i ministra Marina Piletića iz kojeg je vidljivo da Varaždinska županija 

nije bila prihvatljiv prijavitelj i da će u narednom razdoblju osigurati sredstva, gdje će se 

Županija zasigurno prijaviti i to nije pusto obećanje – mi ćemo izgraditi dom za starije i 

nemoćne – naglasila je.

Zagorec se osvrnula i na prozivke da „HDZ dijeli ljude na vaše i naše”.

- To apsolutno nije točno jer smo razgovarali sa svim stanovnicima, načelnicima, 

gradonačelnicima- odnosno sa svakim tko ima potrebu razgovarati sa županom, sa mnom 

ili bilo kojim pročelnikom, više od deset tisuća ljudi je došlo na vrata Županijske palače. 

Svakoga smo saslušali, sa svakim razgovarali i nikada nismo dijelili ljude na naše i vaše. 

O tome govore i brojni projekti koje smo realizirali u proteklih četiri godine, vezani uz sve 

naše jedinice lokalne samouprave, a riječ je o programima i projektima Varaždinske 

županije realiziranim na području 28 jedinica lokalne samouprave, nevezanim uz 

stranačku pripadnost. U Grad Varaždin je usmjereno je više od 105 milijuna eura, u Grad 

Ivanec devet milijuna eura. Mislim da samo ti podaci za početak dovoljno govore kako 

nikad nismo dijelili niti jedinice lokalne samouprave, a posebice ne ljude na naše i vaše – 

zaključila je Silvija Zagorec.

Gradonačelnica Varaždinskih Toplica, Dragica Ratković, koja je osvojila novi mandat već u 

prvom izbornom krugu, istaknula je kako nikada suradnja Varaždinskih Toplica i Županije 

nije bila bolja nego u protekle četiri godine



- Tijekom mog prvog mandata znala sam se zapitati jesmo li mi u nekom slijepom crijevu, 

no dolaskom našeg župana Stričaka i njegove zamjenice sve se promijenilo. Investicije su 

stigle u Varaždinske Toplice, ali i u čitavu županiju. Posebno ističem obnovu Minerve, u 

koju se ulaže 22 milijuna eura kako bi postala hotel s četiri zvjezdice. Time našu 

destinaciju pretvaramo u mjesto ugodno i kvalitetno za boravak naših budućih turista. 

Kada sagledamo sve projekte diljem županije, nikada nije bilo više ulaganja, nikada više 

sredstava. Ljudi često ističu i važnost ulaganja u ljude, i upravo tu Županija nije zaboravila 

nikoga, od najmlađih do najstarijih – izjavila je.

Gradonačelnica Varaždinskih Toplica je dodala kako je uvjerena da će u sinergiji sa 

županom Stričakom i zamjenicom nastaviti istim tempom i u sljedeće četiri godine.

- Danas gotovo da smo i zaboravili na problem bala o kojem se govorilo gotovo 18 godina.

Ova županijska vlast i Vlada RH zaslužni su za rješavanje tog problema koji nije bio samo 

ruglo na ulazu u Varaždin, već i velika sramota za cijelu županiju. Bez njih, bale bi i dalje 

stajale na ulazu u naše županijsko središte – naglasila je Ratković.

Na rješavanje problema sanacije bala osvrnuo se i Siniša Jenkač koji je treći mandat na 

čelu Grada Novog Marofa osvojio također uvjerljivo već u prvom krugu izbora.

- Mnogi govore o vertikali vlasti i ona jest važna i u jednom je slučaju je bila presudna, a to 

je svakako rješavanje pitanja baliranog otpada u Varaždinu. Grad Novi Marof je pod mojim

vodstvom sanirao odlagalište otpada koje nas je mučilo 30 godina i znamo problematiku. 

Da, važno je pripremati dokumentaciju koju su pripremali svi dosadašnji gradonačelnici, 

jedan je htio voziti balu u Zagreb da bi naglasio problematiku, ali ništa se nije dogodilo. 

Fond za zaštitu okoliša financirao je sanaciju bala s 40 posto, a Vlada Republike Hrvatske 

je, zahvaljujući ponajprije županu Stričaku, odgovorila na zamolbu da preostalih 60 posto, 

koliko su trebali financirati građani Varaždina u najvećem dijelu, zatim Trnovca 

Bartolovečkog, Petrijanca, Vinice i Svetog Ilije, da to financira država. Nije trebala, nije bila

obavezna, ali su se upravo zahvaljujući komunikaciji župana Stričaka i premijera 

Plenkovića s Vladom RH pronašla sredstva i donijeta je politička odluka da se to financira, 

kako trošak ne bi prešao na Grad i općine, odnosno na građane jer tada općine i Grad ne 

bi mogli graditi vrtiće i ceste, nego bi morali plaćati smeće – naglasio je Jenkač.



I on se osvrnuo na predizbornu kampanju istaknuvši da druga strana proziva i napada, 

tvrdi da HDZ vodi negativnu kampanju.

- Kao gradonačelnik Novog Marofa u trećem mandatu ponovo sam doživio neugodnosti 

poput uništavanja plakata, a bila je interesantna i verbalna kampanja koja je vođena od 

strane SDP-ovog vrlo mladog kandidata, stipendista Grada Novog Marofa, što me 

iznenadilo. Iz osobnog iskustva o negativnoj kampanji i prozivanjima, tendencioznim 

naslovima i napisima na Facebooku, mogu samo reći da se upravo druga strana koristila 

negativnom kampanjom i lažnim prozivanjem – ustvrdio je.

Osvrnuo se i na izjavu SDP-ovog kandidata za župana Varaždinske županije Brune Istera 

da je profesionalac, a ne političar.

- Ako se kandidiraš za najveću političku funkciju, a to je upravo župan u Županiji, ako si 

direktor komunalnog poduzeća Varkom, što opet nije profesionalna, nego politička funkcija

jer te postavila politika, onda je interesantno da govori o tome da nije političar. No svatko 

bira svoj način komunikacije, a interesantno je i komuniciranje kolega iz SDP-a vezano uz 

posjet premijera Andreja Plenkovića koji je, kao predsjednik HDZ-a, došao dati potporu 

svojem kandidatu za župana, kao što i drugi dolaze dati potporu svojim kandidatima. 

Pojavio se naslov „Spašavanje vojnika Švejka”, dakle, riječ je o još jednoj uvredi jer dobro 

znamo protumačiti poruke. Nadam se da će i predsjednik SDP-a doći dati potporu svojem 

vojniku, poduprijeti ga u osvajanju Županije – rekao je Jenkač.

Načelnik Malog Bukovca i u narednom će mandatu biti Darko Marković koji je istaknuo da 

je Varaždinska županija spremna na promjene, ali da sadašnji i budući župan Anđelko 

Stričak ne samo da živi za promjene, već ih aktivno provodi u cijeloj županiji.

- Radi se o promjenama na bolje, o unapređenju životnog standarda naših građana, što je 

u protekle četiri godine i vidljivo. Iz vlastitog iskustva mogu potvrditi da župan nije pravio 

razlike među ljudima na temelju političke pripadnosti, boje ili izgleda. Sve je primao 

jednako, sve načelnike iz svih općina i svima pristupao jednako, s ciljem ravnomjernog 

razvoja. Prije četiri godine, kada je prvi put postao župan, održali smo sastanak koji je 

trajao najmanje dva sata. Tada sam bio nezavisni načelnik i u tom razgovoru uspio sam 

uvjeriti župana, čovjeka s vizijom koji je prepoznao važnost jednog od najzahtjevnijih i 

najkompleksnijih projekata za Varaždinsku županiju - ulaganja u geotermalnu energiju na 



području naše općine. Župan Stričak nije se libio okupiti stručnjake oko sebe, prepoznati 

vrijednost projekta i ulaganja u energetiku kao jednog od najperspektivnijih pravaca 

razvoja. Krenuli smo u taj proces i danas, zahvaljujući zajedničkom radu, prije dva 

mjeseca smo potpisali ugovor kojim Varaždinska županija i Općina Mali Bukovec dobivaju 

pravo na 25 godina eksploatacije geotermalne topline, s mogućnošću produljenja na 

dodatnih 25 godina. Taj ugovor predstavlja temelj za daljnji razvoj kako geotermalne 

elektrane, tako i šireg korištenja obnovljive toplinske energije – kazao je Marković.

Istaknuo je da Stričak nikada nije zanemarivao općine koje nisu politički obojene plavo.

- Naprotiv, razvijao je projekte i u drugim sredinama poput Prapovijesnog parka Ludbreg, 

Gomile u Jalžabetu, Arboretuma Opeka u Vinici, Voćanskog neandertalca u Donjoj Voći... 

Isto vrijedi i za Općinu Mali Bukovec. Zbog svega navedenog, tvrdnje da se sredstva ulažu

isključivo u pojedine, politički podobne općine, jednostavno nisu točne. Mi smo živi primjer 

toga, a sve što sam naveo dodatno potvrđuje tu činjenicu – zaključio je Marković.

Na kraju je zamjenica Zagorec zahvalila svim biračima na potpori te pozvala da u drugom 

krugu izađu na izbore i daju svoju podršku županu Stričaku za još jedan mandat na čelu 

Varaždinske županije.








